
Verksamhetsberättelse 2023
Svenska Brasiliansk Jiu-Jitsu Förbundet

Ordföranden har ordet
2023 fortsatte vi arbeta med strukturen i styrelsearbetet. Vi har kommit en bra bit på väg
men än finns det arbete kvar att göra.

2023 var det året vi siktade på att bli största underförbund i Svenska Budo &
Kampsportsförbundet. Vi fick nöja oss med en andra plats igen (efter Muay thaiförbundet)
men vi känner en enorm stolthet att vi kommit så långt med tanke på att vi trots allt är ett
ungt förbund.

Våra kommittéer arbetar framåt med sina enskilda uppdrag.

Vi har haft 29 stycken sanktionerade tävlingar under året. Under 2024 hoppas vi på att fler
vill utbilda sig till domare, vilket är ett arbete domarkommittén har arbetat med under
2023 och kommer att fortsätta att arbeta med.

Elitansvariga har gjort ett suveränt arbete med landslaget 2023 och vi ser fram emot ett
starkt tävlingsår för landslaget 2024.

Margareta Myhr, Ordförande Svenska BJJ-förbundet
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Verksamhetens art och omfattning
Svenska Brasiliansk Jiu-Jitsu Förbundet (SBJJF) har till uppgift att administrera och främja
Brasiliansk jiu-jitsu i Sverige. SBJJF är ett underförbund till Svenska Budo &
Kampsportförbundet (SB&K), vars stadgar och bestämmelser utgör grunden för
Förbundets administrativa verksamhet

Föreningar och medlemmar
Svensk BJJ fortsätter kontinuerligt att växa och SBJJF behåller sin plats som andra största
underförbundet och idrotten inom Svenska Budo & Kampsportsförbundet, efter Muaythai.
Tjugo (20) nya föreningar har beviljats medlemskap i SBJJF under året, fyra (4) föreningar
har på egen begäran avslutat medlemskapet i förbundet och fyra (4) föreningar har
uteslutits. (Utslutning sker oftast på grund av att medlemsavgift inte har betalts.)

Antal medlemmar per verksamhetsår

Föreningar
totalt

Medlemmar
totalt

Antal kvinnor Antal flickor Antal Män Antal pojkar

2013 71 2 789 289 303 1 361 836
2014 90 2 818 265 292 1 455 806
2015 - 3 686 474 481 1 715 1 016
2016 104 4 629 537 653 2 130 1 309
2017 - 5 338 716 488 1 467 2 667
2018 - 6 910 933 682 2 120 3 193
2019 - 8 149 818 1 044 4 049 2 238
2020 148 9 071 745 1 337 4 073 2 916
2021 151 7 333 625 1 150 3 040 2 518
2022 167 10 010 733 1 485 4 007 3 785
2023 178 11 217 761 1 762 4 358 4 336

Förbundsstyrelsen
Vid förbundsstämman 2023 valdes Margareta Myhr till ordförande och Roger Nissilä till
kassör. Till övriga ledamöter valdes Monika Stylin, Annica Jara Cofré, Alexander Baffoun,
Erik Gahnertz samt Jila Javanbakht. Till suppleanter valdes Robert Gehrke och Lina Jallow.
Vid det konstituerande mötet den 2 april utsågs inom styrelsen Jila Javanbakht till vice
ordförande och Monika Stylin till sekreterare.

Sedan stämman har förbundsstyrelsen hållit 12 protokollförda möten, varav 10 har
genomförts digitalt och 2 som fysiska arbetshelger där fokus legat på utveckling av
förbundet och ett fortsatt arbete med att sätta strukturer och riktlinjer på plats.
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Valberedning
Vid förbundsstämman beslutades det även om en valberedning och den har under 2023
bestått av Ulf Elm, ordförande samt Matilda Frycklund och Daniel Mateo Oviedo Zapata
som ledamöter. Valberedningen har haft löpande kontakt med förbundsstyrelsen och har
även deltagit vid fysiska arbetshelger för att på så vis kunna ta del av styrelsens arbete och
samtala med styrelsen.

Förbundsstämman
Svenska Brasiliansk Jiu-Jitsu Förbundets ordinarie förbundsstämma genomfördes
fredagen den 25 mars 2023 på World Trade Center i Stockholm. Nio (9) röstberättigade
föreningar med totalt 17 röster deltog. Mötesordförande var Kristina Gustafsson och
mötessekreterare var Monika Stylin.

Uppföljning av målen i Verksamhetsplan 2023

Målen från förbundets verksamhetsplan 2023 följs upp under respektive område nedan.

Barn och ungdom
Den 4-5 februari genomfördes en workshop arrangerad av Svenska Budo &
Kampsportsförbundet (SB&K) om meningsfullt tävlande för barn och unga där representanter
från SBJJF deltog. Därefter har arbetet fortsatt med att se över tävlingsreglerna och strukturerna
för tävling för barn och unga. Ett utkast finns färdigt och planeras att testköras under 2024 och
bör-målen flyttas därför med till nästkommande verksamhetsplan.

Grönt: Genomfört. Gult: Påbörjat men ej genomfört. Rött: Ej genomfört.

Förbundet ska: Förbundet bör:

ta fram ett koncept med anpassade
tävlingsformer för barn och unga

verka för att nya anpassade tävlingar för barn och
unga i enlighet med konceptet genomförs på
många platser i Sverige för att möjliggöra för fler
barn och unga att tävla

ta fram tävlingsbestämmelser för hur tävling ska
genomföras för målgruppen

se över möjligheterna till att arrangera ett
nationellt läger för ungdomar

ha ett nära samarbete med SB&K under hela
processen
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Domare
Domarkommittén finns till för att höja kvaliteten på tävlingarna i Sverige genom att se till att
alla regler följs och som ett stöd för domare och utövare. Under 2023 har flera
domarutbildningar genomförts på flera olika orter och kontinuerlig utveckling av
utbildningsverksamheten och strävan efter att öka antalet aktiva domare fortgår.

Grönt: Genomfört. Gult: Påbörjat men ej genomfört. Rött: Ej genomfört.

Förbundet ska: Förbundet bör:

genomföra domarutbildningar och
regelseminarium på flera olika platser i Sverige

ta fram en digital domarutbildning, steg 1, som
ska finnas i Idrottens utbildningsplattform (IUP)

uppdatera och implementera
domarbestämmelser

uppdatera arbetsbeskrivningen för huvuddomare,
samt utöka antalet huvuddomare

kravställa utbildning för domare

Sjukvård
Sjukvårdskommittén främsta uppgift är att kontrollera giltig legitimation på de sjukvårdare som
tävlingsarrangörer anger i sin sanktionsansökan. Det sker i HOSP (Socialstyrelsens register över
legitimerad hälso- och sjukvårdspersonal).

Grönt: Genomfört. Gult: Påbörjat men ej genomfört. Rött: Ej genomfört.

Förbundet ska: Förbundet bör:

uppdatera arbetsbeskrivningen för ansvarig
sjukvårdare på tävling

göra kontinuerliga kontroller att sjukvårdsmaterial
finns, samt bistå sjukvårdare i deras arbete.

ska bistå med rekommendationer om vad som
bör finnas i en sjukvårdsväska, både vid tävling
och träning
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Tävling
Tävling är ett stort verksamhetsområde inom förbundet. Under året har 29 tävlingar erhålit
sanktion, varav SM är en av dem. SM i BJJ genomfördes den 23 september i Stadions Sporthall i
Malmö. Vi skickar ett stort tack till arrangörsföreningen Art of Roll för ett väl genomfört SM!

Grönt: Genomfört. Gult: Påbörjat men ej genomfört. Rött: Ej genomfört.

Förbundet ska: Förbundet bör:

tillsammans med en arrangörsförening
genomföra SM i slutet av september

säkerställa att alla sanktionerade tävlingar följer
tävlingsbestämmelserna

fortsätta översynen och arbetet kring tävlingar
och sanktion med målet att förenkla och förtydliga
för såväl förbund som arrangör och
tävlingsdeltagare

vara medarrangör i utbildningar om Smoothcomp

säkerställa att föreningarna och dess medlemmar
förstår vikten av sanktionerade tävlingar och vad
som sker vid deltagande/arrangerande av
icke-sanktionerade tävlingar, ett arbete som ska
ske med hjälp av SB&K

Antidoping
Styrelsen har en utsedd antidopingansvarig, Annica Jara Cofré, som lett arbetet kring
antidoping och haft en nära kontakt med Antidoping Sverige. Arbetet med information och
utbildning om antidoping till våra medlemsföreningar har vi valt att inte aktivt arbeta med utan
har istället nöjt oss med det kontinuerliga antidopingarbete som sker hos SB&K.

Grönt: Genomfört. Gult: Påbörjat men ej genomfört. Rött: Ej genomfört.

Förbundet ska: Förbundet bör:

fortsätta ett löpande informations- och
utbildningsarbetet i antidoping

säkerställa dopingkontroller vid SM och andra
BJJ-tävlingar i Sverige

arbeta nära Antidoping Sverige

säkerställa att landslaget utbildas i
antidopingfrågor
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Utbildning
Utbildningskommitténs syfte är att bevara ursprung och tradition samt att utbilda och utveckla
barnverksamhet, vuxenverksamhet, motion och elit. Den idrottsspecifika tränarutbildning är
under uppbyggnad men har dessvärre inte hunnit genomföras under 2023.

Grönt: Genomfört. Gult: Påbörjat men ej genomfört. Rött: Ej genomfört.

Förbundet ska: Förbundet bör:

tillsammans med domarkommittén utveckla
domarutbildningar

genomföra den idrottsspecifika
tränarutbildningen på 3 olika orter vid varje
tillfälle, samt genomföra den 2 gånger per år

genomföra idrottsspecifik tränarutbildning

Mångfalds- och inkluderingskommittén
Mångfalds- och inkluderingskommitténs syfte är att arbeta för en mer välkomnande och
inkluderande miljö för alla BJJ-utövare i landet. Efter en starkare inledning i arbetet under
2021-2022 så har arbetet avstannat något under 2023.

Grönt: Genomfört. Gult: Påbörjat men ej genomfört. Rött: Ej genomfört.

Förbundet ska: Förbundet bör:

fortsätta arbetet med kampanjen #bryttystnaden arrangera en workshop om mångfald och
inkludering och om #bryttystnaden

samarbeta med SB&K i frågor om mångfald,
inkludering och trygg idrott

upprätta en Mångfalds- och inkluderingspolicy
med tillhörande handlingsplan som föreningarna
kan använda sig av

se över möjligheterna till att arrangera ett
nationellt läger för tjejer

Elit och landslag
Inför tävlingsåret 2023 förstärktes landslagsledningen med ytterligare en Elitansvarig, Elina
Moestam Lindblad. En lyckad satsning som gav landslagsledningen möjlighet att dela upp
uppdraget och genomföra det med högre kvalitet än innan.

Genomförd årsplan 2023

Arbete med antidoping - december 2022 med nya truppen
EM - januari
VM - maj/juni
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SM - hösten 2023
Höstläger/Eliten under Eliten - hösten 2023
Ny trupp - hösten 2023

EM

Som vanligt gick EM av stapeln i januari. Den, möjligtvis, starkaste truppen i förbundets
historia skickades till Paris, Frankrike för att göra upp om medaljerna. EM blev en tävling
som visade Sveriges muskler i BJJ och Astrid Schölin tog med sig en guldmedalj i
brunbältesklassen.

VM

Förhoppningarna inför EM var stora så när landslaget åkte till VM i Long Beach, USA fanns
det en tro på guld även där. Guldmedaljen uteblev men VM blev en framgångssaga där
landslaget lyckades ta tre medaljer:

Silver - Marlon Tajik, lilabälte
Brons - Karl Pegers, brunbälte
Brons - Astrid Schölin, brunbälte

SM

Inför SM skickades en öppen intresseansökan ut för landslaget. Ett nytt koncept som
testades för att underlätta uttagningen och få en överblick över vilka aktiva som är
intresserade av den satsning det innebär att delta i och representera ett landslag.

Läger - Eliter under eliten

I slutet av 2022 ansökte landslagsledningen om ett bidrag från SB&K som beviljades i form
av ett läger på Bosön. Målgruppen var Eliten under Eliten vilket innebar att de utövare
som nästan tog sig in i landslaget var aktuella. Då delar av landslaget redan var uttaget
användes lägret för att bjuda in samtliga som anmält intresse och som ansågs ha en
möjlighet att ta en plats till lägret. Under lägret genomfördes föreläsningar, BJJ träning och
landslagsledningen fick möjlighet att presentera sig och förtydliga vad en plats i
landslaget innebär samt vilka krav och förväntningar som följer med det. Ett läger som vi
förhoppningsvis kommer kunna genomföra även nästa 2024.

Grönt: Genomfört. Gult: Påbörjat men ej genomfört. Rött: Ej genomfört.

Förbundet ska: Förbundet bör:

utse ett landslag som representerar Sverige på
EM och VM

-

uppdatera Elitutvecklingsplanen som ska skickas,
via SB&K, till RF och som är avgörande för om
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förbundet beviljas stöd från RF till
elitverksamheten

arbeta utifrån den preliminära årsplanen

Kommunikation
Kommunikationskommitténs uppdrag är att på ett tydligt och ansvarsfullt sätt kommunicera
och informera medlemsföreningar och övriga intressenter. Med hjälp av ett årshjul har
information till medlemmar kommunicerats i rätt tid. Inför SM anställdes en filmare och en
fotograf som filmade och tog bilder för att utöka material för kommunikationskommittén att
använda på SoMe. Detta har gjort att SBJJF:s närvaro på sociala medier har ökat och kommer
att kunna öka under 2024. Sanktionerade tävlingar finns att hitta via SBJJF:s hemsida istället för
att presenteras via förbundets sociala medier. Ett aktivt val av arbetssätt för att minimera den
ideella arbetsbördan.

Grönt: Genomfört. Gult: Påbörjat men ej genomfört. Rött: Ej genomfört.

Förbundet ska: Förbundet bör:

förbättra förbundets hemsida genom att byta
plattform

arbeta nära tillsammans med SB&K för att
förbättra informationsspridning, som är relevant
för våra utövare, via sociala medier

Uppdatera hemsidan med rätt och riktig
information

presentera sanktionerade tävlingar via förbundets
sociala medier

utveckla årsplaneringen för
kommunikationsarbetet i syfte att förbättra
informationsspridningen och öka vår närvaro på
sociala medier

Föreningar och medlemmar
Förbundet fortsätter att växa i stadig takt år efter år men samtidigt är det tydligt att det finns
en underrapportering av antalet utövare vid den årsrapportering som föreningarna har som
skyldighet att inkomma med. Ett större arbete för att se över medlemshanteringen och att
arbeta strategiskt med frågan har funnits med i planeringen under en längre tid. Dock är
arbetet så pass omfattande och kräver ett nära samarbete med SB&K vilket gjort att de flesta av
punkterna från verksamhetsplanen för 2023 inte har genomförts.
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Grönt: Genomfört. Gult: Påbörjat men ej genomfört. Rött: Ej genomfört.

Förbundet ska: Förbundet bör:

göra en översyn av medlemshanteringen arbeta nära tillsammans med SB&K för att se över
möjligheterna att ta fram ett modernt och
funktionellt medlemshanteringssystem

arbeta strategiskt och långsiktigt för att skapa en
hållbar medlemshantering

se över möjligheterna till hantering av samt en
plattform för bältescertifiering

se över möjligheterna att kravställa antalet
medlemmar i en förening för att den ska kunna få
sanktion för att arrangera tävling

Styrelsen
Styrelsens arbete har skett fortlöpande med regelbundna möten och avstämningar samt
genomförande av aktiviteter. Styrelsen har genomfört digitala möten varje månad och ett antal
fysiska längre arbetsmöten under året. Mycket arbete är påbörjat och pågående men har inte
slutförts under 2023 men avses att slutföras under kommande verksamhetsår.

Grönt: Genomfört. Gult: Påbörjat men ej genomfört. Rött: Ej genomfört.

Förbundet ska: Förbundet bör:

fortsätta arbetet med att skapa strukturer kring
kommunikation, utbildning och trygga
idrottsmiljöer

tillsammans med SB&K göra en stadgeöversyn

arbeta vidare med värdegrund utifrån SB&Ks
vision och värdegrund samt tidigare års
organisationsutvecklingsarbete

närma oss SB&K än mer för att optimera
verksamheten och för att bättre använda de
resurser som finns till förfogande

säkerställa att valberedningen kan göra ett gott
arbete, bland annat genom att bjuda med
valberedningen vid två fysiska arbetshelger, en
under våren och en under hösten
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